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如果你使用了在Fast2test的300-745考古題之後還是在300-745認證考試中失敗了，那麼你可以拿回你當初購買資料
時需要的全部費用。這就是Fast2test對廣大考生的承諾。優秀的資料不是只靠說出來的，更要經受得住大家的考
驗。Fast2test的資料完全可以經受得住時間的檢驗。Fast2test能有現在的成就都是大家通過實踐得到的成果。因為
是真實可靠的，所以Fast2test的資料才能經過這麼長的時間後越來越受到大家的歡迎。

競爭頗似打網球，與球藝勝過你的對手比賽，可以提高你的水準。你可以選擇參加最近很有人氣的 Cisco 的 300-
745 認證考試。得到這個考試的認證資格，你可以得到很大的好處。如果你要參加 300-745 認證考試，Cisco 的
300-745 考古題是你最好的準備工具。這個資料可以幫助你輕鬆地通過考試。這是一個評價很高的資料，有了它，
你就不用再擔心你的考試了。

>> 300-745考古题推薦  <<

300-745認證考試解析 & 300-745考題
通過300-745考試認證，如同通過其他世界知名認證，得到國際的承認及接受，300-745考試認證也有其廣泛的IT認
證，世界各地的人們都喜歡選擇300-745考試認證，使自己的職業生涯更加強化與成功，在Fast2test，你可以選擇
適合你學習能力的產品。

最新的 CCNP Security 300-745 免費考試真題 (Q71-Q76):
問題  #71 
How does a SOC leverage flow collectors?

A. It performs load balancing capabilities across systems to optimize performance.
B. It provides real time content filtering.
C. It provides data for analysis in threat detection and response system.
D. It performs data backup and recovery.

答案：C

解題說明：
A flow collector gathers metadata about network traffic (such as NetFlow or IPFIX), which SOC analysts use to analyze
communication patterns. This data is critical for threat detection and response, helping identify anomalies, lateral movement, or
potential attacks.

問題  #72 
A bank experienced challenges with compromised endpoints gaining access to the internal network. To enhance security, the bank
wants to ensure that all endpoints are scanned for compliance check before being allowed to access the network. Which action
achieves the level of security and control?
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A. Use MFA using Cisco DUO.
B. Set up data loss prevention policy.
C. Implement Posture validation using Cisco ISE.
D. Configure TrustSec using Cisco ISE.

答案：C

解題說明：
Posture validation with Cisco ISE checks endpoint compliance (such as antivirus status, patches, and security configurations) before
granting network access. This ensures compromised or non- compliant endpoints are denied access, directly addressing the bank's
security concern.

問題  #73 
A security engineer on an application design team must choose a framework of attack patterns to evaluate during threat modeling.
Which framework provides the common set of attacks?

A. GDPR
B. SOC2
C. Cisco SAFE
D. MITRE CAPEC

答案：D

解題說明：
MITRE CAPEC (Common Attack Pattern Enumeration and Classification) provides a standardized catalog of attack patterns. It is
specifically designed for use in threat modeling and application design, allowing security engineers to anticipate and evaluate common
attacks.

問題  #74 
A software development company relies on GitHub for managing the source code and is committed to maintaining application
security. The company must ensure that known software vulnerabilities are not introduced to the application. The company needs a
capability within GitHub that can analyze semantic versioning and flag any software components that pose security risks. Which
GitHub feature must be used?

A. GitHub Actions
B. Depend-a-bot
C. Sealed boxes
D. Artifact attestations

答案：B

解題說明：
Dependabot is a GitHub feature that automatically scans project dependencies, analyzes semantic versioning, and flags or updates
components with known vulnerabilities. This prevents insecure software libraries from being introduced into the application.

問題  #75 
A company published software that had a security vulnerability, and an attacker used the vulnerability to steal critical information
from the environment. The issue was reported by the security team, and the administrator was instructed to run shift-left security tests
before publishing the software. Which component of the software development pipeline must be recommended to run the tests?

A. software bill of material analysis
B. cloud security posture management
C. continuous deployment
D. source code management

答案：D

解題說明：



Shift-left security means running security tests earlier in the development lifecycle. By integrating tests in the source code management
stage (e.g., Git repositories), vulnerabilities can be detected and fixed before software is built and deployed, reducing the risk of
publishing insecure code.

問題  #76
......

不需要大量的時間和金錢，僅需30個小時左右的特殊培訓，你就能輕鬆通過你的第一次參加的Cisco 300-745 認證
考試。Fast2test能為你提供與真實的考試題目有緊密相似性的考試練習題。

300-745認證考試解析 : https://tw.fast2test.com/300-745-premium-file.html

所有購買我們“300-745題庫學習資料”的客戶，都將獲得三個月免費更新新題學習資料的售後服務(三個月內參加且
通過考試的客戶將不提供更新)，確保您能壹直擁有最新的認證考試題庫學習資料，有些使用我們類比真實考試的
測試軟體已經通過300-745認證考試，這些人成為了我們的回頭客，你已經報名參加Cisco的300-745認證考試了
嗎，我們提供的培訓資料不僅包括與最新的 Cisco 300-745 考題相關的培訓資料，來鞏固專業知識，而且還有準確
性很高的關於 300-745 認證考試的相關考試練習題和答案，Cisco 300-745考古题推薦 現代社會高速發展，不學習
不進步那麼不出多久就會被社會淘汰，一個人練習300-745問題集，經常都會感到非常寂寞，沒有很好的練習氣
氛，時間久了之後必然會有厭倦等不良情緒。

只是他們的面容看不清晰，上面被壹層濃濃的歲月氣息遮蓋住了，周蒼虎感覺到了壹股恐怖的力量，面孔不可遏
制的扭曲，所有購買我們“300-745題庫學習資料”的客戶，都將獲得三個月免費更新新題學習資料的售後服務(三個
月內參加且通過考試的客戶將不提供更新)，確保您能壹直擁有最新的認證考試題庫學習資料。

有用的300-745考古题推薦和資格考試的領導者與實踐的Cisco Designing
Cisco Security Infrastructure
有些使用我們類比真實考試的測試軟體已經通過300-745認證考試，這些人成為了我們的回頭客，你已經報名參加
Cisco的300-745認證考試了嗎，我們提供的培訓資料不僅包括與最新的 Cisco 300-745 考題相關的培訓資料，來鞏
固專業知識，而且還有準確性很高的關於 300-745 認證考試的相關考試練習題和答案。

現代社會高速發展，不學習不進步那麼不出多久就會被社會淘汰。
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